

《单词百科:audiologist是什么意思?audiologist怎么发音?audiologist的解释和用法》

英语单词audiologist是什么意思?audiologist怎么读?audiologist怎么发音?简答网为您整理了audiologist的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



audiologist怎么读

audiologist的读音:[:d ' l d st]

audiologist的意思

1、n.听力学家;听觉病矫治专家;

audiologist的双语例句

1、 But this is the Audiologist in me speaking; these experiences serve as a gentle reminder that self-definition involves more than an audiogram.

但是出于听力矫正专家角度而言，这些经验有助于委婉地提醒人们：自我定义比一张听力记录单的内容涵盖得更多。

2、Eric has been endeavoring to study audiology because his dream is to be an audiologist.

埃里克一直在努力学习听觉学，因为他的梦想是当一名听觉病矫治医师。

3、D.and Majid Shafiei have published findings that use a common test involving an audiologist's probe tool, called a tympanometry, to measure the volume of ear space.

他们用鼓室压测量法（一种听力学家探针工具）等普通测试来测量耳部空间容积。

4、As an audiologist for many years, I must say that I feel most comfortable with the physiological aspects of deafness;

作为一个具有多年经验的听力矫正专家，应该说，生理方面的聋最易认识的。

5、Best Jobs Software Engineer Actuary Human Resources Manager Dental Hygienist Financial Planner Audiologist Occupational Therapist Online Advertising Manager Computer Systems Analyst Mathematician

最佳工作软件工程师保险精算师人力资源主管牙科保健员理财规划师听觉矫正专家职业治疗师网络广告经理计算机系统分析员数学家

6、After my hearing tests, the audiologist told me that the decibel level at which I am comfortable hearing is twice that of a normal person.

在听力测试完后，专家告诉我，我能轻松听到的音量值已经是常人的两倍。

7、This year, several professions geared toward serving the financial and health needs of an aging population made the top ten, says Lee, including audiologist, financial planner, and physical therapist.

李说，今年有好几个服务于老龄化人口金融和医疗需求的工作挤进了前10名，包括听力矫治专家、理财规划师和理疗师。

以上是简答网为您整理的audiologist怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/audiologist>

